
 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ      
ΝΟΜΟΣ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ         
ΔΗΜΟΣ ΧΕΡΣΟΝΗΣΟΥ 
Δημοτική Κοινότητα Κάτω Βάθειας        
 

 ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΚΑΤΩ ΒΑΘΕΙΑΣ 

 

Από το πρακτικό 5/2024 τακτικής συνεδρίασης του Συμβουλίου της Δημοτικής  Κοινότητας 

Κάτω Βάθειας του Δήμου Χερσονήσου. 

Σήμερα 29 Αυγούστου ημέρα Πέμπτη και ώρα 20.00μ.μ. στην Κάτω Βάθεια , συνήλθε σε 

τακτική δημόσια συνεδρίαση  το Συμβούλιο της Δημοτικής Κοινότητας Κάτω Βάθειας , στο 

Δημοτικό Κοινοτικό Κατάστημα της Κάτω Βάθειας, ύστερα από την με αρ.πρ. 31/27-8-2024 

πρόσκληση του προέδρου του Δημοτικού Κοινοτικού Συμβουλίου της Κάτω Βάθειας, που 

δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε νόμιμα στα μέλη του και αναρτήθηκε στο πίνακα ανακοινώσεων 

του Δήμου καθώς και στην ιστοσελίδα του Δήμου, σύμφωνα με τις διατάξεις του αρθ.88 του 

ν.3852/2010           

Πριν  από  την  έναρξη  της συνεδρίασης και αφού διαπιστώθηκε η ύπαρξη νόμιμης 

απαρτίας του Δημοτικού Κοινοτικού Συμβουλίου, δηλαδή σε σύνολο τριών (3) μελών, παρόντες 

ήταν:  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

Μαυροφοράκης Κων/νος Πρόεδρος   

Μαγαράκης Δημήτριος Μέλος   

         Φανταουτσάκης Νικόλαος Μέλος   

 

ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγήθηκε τα παρακάτω θέματα της 

ημερήσιας διάταξης: 



Θέμα 1ο :   Αποκατάσταση οδοστρώματος στις οδούς ΝΙΡΟΥ και ΜΠΟΥΜΠΟΥΛΙΝΑΣ. 
 
        Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας της Κάτω Βάθειας  ενημέρωσε το 

Δημοτικό  Κοινοτικό Συμβούλιο για την κακή κατάσταση που βρίσκεται του οδόστρωμα στις 

οδούς ΝΙΡΟΥ και ΜΠΟΥΜΠΟΥΛΙΝΑΣ στον οικισμό του Βαθειανού Κάμπου. Ο Πρόεδρος τόνισε 

ιδιαίτερα τον κυκλοφοριακό φόρτο της οδού ΝΙΡΟΥ η οποία συνδέει την οδό ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ με 

την ράμπα εισόδου στην Εθνική Οδό, στο ρεύμα κυκλοφορίας προς Ηράκλειο, και η οποία ράμπα 

εξυπηρετεί όλη την περιοχή, από Εσταυρωμένο  μέχρι Γούρνες, όπως και τον επιπρόσθετο 

κυκλοφοριακό φόρτο κατά τους θερινούς μήνες μιας και η προαναφερθείσα περιοχή είναι 

τουριστική .Επίσης τόνισε ότι η οδός ΜΠΟΥΜΠΟΥΛΙΝΑΣ σε σχέση με την οδό ΝΙΡΟΥ, λειτουργεί 

αποσυμφορητικά κυρίως ως κάθοδος προς την ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ, σε περιόδους αυξημένου 

κυκλοφοριακού φόρτου όσον αφορά την οδό ΝΙΡΟΥ, κυρίως κατά τους θερινούς μήνες.  Το 

Δημοτικό Κοινοτικό Συμβούλιο συζήτησε το θέμα και 

αποφάσισε ομόφωνα 

ότι συμφωνεί με την άποψη του Προέδρου , τόνισε ότι υπάρχουν καθημερινά παράπονα από 

πολίτες για το θέμα αυτό και ζητεί από το Τμήμα Καθημερινότητας του Δήμου Χερσονήσου να 

προχωρήσει στην αποκατάσταση του οδοστρώματος των οδών ΝΙΡΟΥ και ΜΠΟΥΜΠΟΥΛΙΝΑΣ 

στον οικισμό του Βαθειανού Κάμπου για τους λόγους που αναφέρθηκαν παραπάνω. 

Η απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 16/2024. 

 

Θέμα 2ο :  Καθαρισμός αγροτικής οδοποιίας σε όλη την Δημοτική Ενότητα της Κάτω Βάθειας 
ενόψει της επερχόμενης ελαιοκομικής περιόδου. 
 
     Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας της Κάτω Βάθειας  ενημέρωσε το 

Δημοτικό Κοινοτικό Συμβούλιο για την ανάγκη καθαρισμού της αγροτικής οδοποιίας σε όλη τη 

Δημοτική Ενότητα της Κάτω Βάθειας. Το Δημοτικό Κοινοτικό Συμβούλιο συζήτησε το θέμα και  

αποφάσισε ομόφωνα 

να ενημερωθεί το Τμήμα Καθημερινότητας του Δήμου Χερσονήσου για την ανάγκη 

προγραμματισμού  παραχώρησης Μηχανημάτων Έργου ώστε να καθαριστούν όλοι οι αγροτικοί 

δρόμοι στην Δημοτική Ενότητα της Κάτω Βάθειας δεδομένου ότι λόγω των καιρικών συνθηκών 

που επικρατούν η ελαιοκομική περίοδος θα ξεκινήσει νωρίτερα από ότι συνηθίζεται. 

 Η απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 17/2024 

 

Θέμα 3ο :Τοποθέτηση σχαρών όμβριων υδάτων στην διασταύρωση ΝΙΡΟΥ και 28ης ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ.  
  
      Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας της Κάτω Βάθειας  ενημέρωσε το 

Δημοτικό Κοινοτικό Συμβούλιο για την ανάγκη τοποθέτησης σχαρών αποστράγγισης  όμβριων 



υδάτων στην διασταύρωση των οδών ΝΙΡΟΥ και ΜΠΟΥΜΠΟΥΛΙΝΑΣ στο γεφυράκι, βόρειος 

παράλληλος της Εθνικής Οδού στο ύψος της ράμπας-εισόδου στην Εθνική Οδό προς Ηράκλειο.   

Ο Πρόεδρος τόνισε ότι σε κάθε έντονη βροχόπτωση το ύψος του νερού που σταθμεύει εκεί είναι 

τόσο μεγάλο που δημιουργεί έντονο πρόβλημα στα διερχόμενα οχήματα  και είναι απαγορευτικό 

για τους πεζούς. Το Δημοτικό  Κοινοτικό Συμβούλιο  αφού συζήτησε το θέμα  

αποφάσισε ομόφωνα 

 να ενημερωθεί το αρμόδιο τμήμα του Δήμου Χερσονήσου ώστε να προχωρήσει άμεσα στην 

τοποθέτηση σχαρών ώστε να γίνεται ομαλά η αποστράγγιση των όμβριων υδάτων στο 

συγκεκριμένο σημείο , το οποίο έχει κυκλοφοριακό φόρτο λόγω της ράμπας-εισόδου στην Εθνική 

Οδό προς Ηράκλειο. 

 Η απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 18/2024. 

 

Θέμα  4ο: Εκπόνηση μελέτης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων για τις οδούς ΜΠΟΥΜΠΟΥΛΙΝΑΣ,  
ΝΙΡΟΥ  και ΡΗΓΑ ΦΕΡΡΑΙΟΥ. 

       Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας της Κάτω Βάθειας  ενημέρωσε το 

Δημοτικό Κοινοτικό Συμβούλιο για την ανάγκη εκπόνησης μελέτης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων 

για τις οδούς ΝΙΡΟΥ, ΜΠΟΥΜΠΟΥΛΙΝΑΣ και ΡΗΓΑ ΦΕΡΑΙΟΥ οι οποίες βρίσκονται στον οικισμό 

του Βαθειανού Κάμπου. Η οδός ΝΙΡΟΥ συνδέει την οδό ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ με την ράμπα εισόδου 

στην Εθνική Οδό, στο ρεύμα κυκλοφορίας προς Ηράκλειο, και η οποία ράμπα εξυπηρετεί όλη την 

περιοχή, από Εσταυρωμένο  μέχρι Γούρνες, δημιουργείται  κυκλοφοριακός φόρτος τόσο κατά τη 

διάρκεια του έτους αλλά πολύ περισσότερο  κατά τους θερινούς μήνες μιας και η 

προαναφερθείσα περιοχή είναι τουριστική .Επίσης ανέφερε ότι η οδός ΡΗΓΑ ΦΕΡΑΙΟΥ και εν 

συνεχεία  η οδός ΜΠΟΥΜΠΟΥΛΙΝΑΣ σε σχέση με την οδό ΝΙΡΟΥ, λειτουργούν  αποσυμφορητικά 

κυρίως ως κάθοδοι προς την ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ, σε περιόδους αυξημένου κυκλοφοριακού φόρτου 

στην οδό ΝΙΡΟΥ, κυρίως κατά τους θερινούς μήνες.  Το Δημοτικό  Κοινοτικό Συμβούλιο  αφού 

συζήτησε το θέμα  

αποφάσισε ομόφωνα 

ότι συμφωνεί με την άποψη του Προέδρου για την ανάγκη εκπόνησης μελέτης κυκλοφοριακών 

ρυθμίσεων για τις οδούς ΝΙΡΟΥ, ΜΠΟΥΜΠΟΥΛΙΝΑΣ και ΡΗΓΑ ΦΕΡΑΙΟΥ, συγκεκριμένα κρίνεται 

απαραίτητη μιας και η οδός ΝΙΡΟΥ ήδη δυσκολεύεται να ανταποκριθεί στον κυκλοφοριακό 

φόρτο επειδή,  παρά το ότι είναι χαρακτηρισμένη διπλής κατεύθυνσης το πλάτος της οδού είναι 

μικρότερο από αυτό που ενδείκνυται για οδό διπλής κατεύθυνσης με αποτέλεσμα μια όχι και 

τόσο ομαλή κυκλοφορία οχημάτων.  

 Η απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 19/2024 

 

 



Θέμα 5ο :  Ανάγκη ύπαρξης οδοκαθαριστή στον οικισμό του Βαθειανού Κάμπου. 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας της Κάτω Βάθειας  ενημέρωσε το 

Δημοτικό Κοινοτικό Συμβούλιο για την ανάγκη παρουσίας οδοκαθαριστή στον οικισμό του 

Βαθειανού Κάμπου.Το Δημοτικό  Κοινοτικό Συμβούλιο  αφού συζήτησε το θέμα  

αποφάσισε ομόφωνα 

ότι συμφωνεί με την άποψη του Προέδρου, η παρουσίας οδοκαθαριστή κρίνεται απαραίτητη στον 

οικισμό του Βαθειανού Κάμπου, κυρίως κατά τους θερινούς μήνες μιας και η περιοχή είναι 

τουριστική.  

Η απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 20/2024. 

 

Θέμα 6ο : Γνωμοδότηση για την έγκριση του Κανονισμού λειτουργίας των παιδικών χαρών του 
Δήμου Χερσονήσου 

 
     Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας της Κάτω Βάθειας  ενημέρωσε το 

Δημοτικό Κοινοτικό Συμβούλιο για το έγγραφο με αρ.πρ.13854/7-8-2024 εκ μέρους της Τεχνικής 

Υπηρεσίας του Δήμου Χερσονήσου με το οποίο ζητείτε η γνωμοδότηση από μέρους του Δημοτικού 

Κοινοτικού Συμβουλίου της Κάτω Βάθειας για την έγκριση του κανονισμού λειτουργίας των 

παιδικών χαρών του Δήμου Χερσονήσου. Το Δημοτικό  Κοινοτικό Συμβούλιο  αφού μελέτησε το 

έγγραφο ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΥ ΠΑΙΔΙΚΩΝ ΧΑΡΩΝ ΔΗΜΟΥ ΧΕΡΣΟΝΗΣΟΥ το οποίο συνόδευε το 

προαναφερθέν έγγραφο της Τεχνικής Υπηρεσίας , συζήτησε το θέμα και 

αποφάσισε ομόφωνα 

ότι συμφωνεί με το ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΥ ΠΑΙΔΙΚΩΝ ΧΑΡΩΝ ΔΗΜΟΥ ΧΕΡΣΟΝΗΣΟΥ το οποίο 

καθορίζει το πλαίσιο λειτουργίας των παιδικών χαρών του Δήμου Χερσονήσου. 

Η απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 21/2024. 

                                   Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως. 

 

O Πρόεδρος       Τα μέλη 

Μαυροφοράκης Κωνσταντίνος    Μαγαράκης  Δημήτριος 

                                                                                                      Φανταουτσάκης Νικόλαος 

Η Ειδική Γραμματέας 
Φανταουτσάκη  Δήμητρα 

29-8-2024 

Ο Πρόεδρος  της Κοινότητας  Κάτω Βάθειας 

Μαυροφοράκης Κωνσταντίνος 



 

 
 

 


